



Dagsorden til Skolebestyrelsesmøde

**24.10.2019 kl. 17:30 – 20:00 i personalerummet**

Formøde for forældrevalgte fra 17:15 – 17:30

Deltagere:

Forældrerepræsentanter: Christine Beyer, Jens Peter Fisker, Eik Andreasen, Gitte Svendsen, Mads Ejstrup, Michael Høst Rasmussen, Karsten Lorentzen og Mathias Persson

Elevrådsrepræsentanter: Albert Heise og Bertram Heise

Medarbejderrepræsentanter: Ruben Spliid, Frida Ratzler

Ledelsesrepræsentanter: Peter Daniel Andersen, Mette Andersen Weldon

Afbud fra: Mads Ejstrup, Jens Peter Fisker, Gitte Svendsen

Tid	Pkt	Dagsorden	Uddybende kommentarer
17:30 – 17:35	1	Godkendelse af dagsorden	ER godkendt
17:35 – 17:45	2	Elevrådet	Bertram og Albert har været til landsmøde, er blevet valgt in i KBH. fælles elevråd. Elevrådet desuden har haft møde med forvaltningen og ønsker at sætte fokus på affalds sortering, og genbrug af dette. FW inddrages i forhold til hvilke behov der er for sorterings muligheder. Arbejder på hvordan alle skolens elever inddrages i den nye sortering. Forslag om at der laves skraldepatruljer på 5. kl. trin. På skolen. Skolens skraldeskur skal optimeres således at alle kan finde ud af at sortere. Mulighed for at få oplægsholdere ud til at holde oplæg for eleverne på skolen. Generel ros til det arbejde elevrådet har lavet.
17:45 – 17:50	3	Tilpasset forretningsorden	- Fordrer ændring af forretningsorden - Ændringen er godkendt. Træder i kraft fra i dag den 28.11.2019
17:50 – 18:10	4	Ferieplanen	Ferieplanen er godkendt, skolen følger den kommunale for skoleåret 2020-2021 Skolens pædagogiske personale holder ferie i uge 7,28,29,30 42.



18:00 – 18:30	5	Opdatering på KKFO	<p>La Bella har pt. 33 ansatte her af 7 uddannede pædagoger. Ansat på timetal mellem 20/37 og 37/37.</p> <p>Udmeldingen fra Jesper Christensen, overdragelsen er en administrativ øvelse.</p> <p>Skolen og Fritten er dog gået i gang med en proces hvor vi arbejder hen imod et fælles vi og enhed.</p> <p>På en KKFO er der en leder og desuden koordinerende pædagoger. Sus har pt. 3 afdelingsledere som ikke kan fortsætte som dette.</p> <p>9/12 holdes et fælles møde hvor skoleledere og fritidshjemsledere deltagere, og hvor vi forventer at den ydre ramme bliver fremlagt.</p>
<b>SPISNING</b>			
18:40 – 19:10	6	Opdatering på anti-mobbe politik	<p>Eftersende dagsordenen udsendelsen.</p> <p>Nedsat gruppe har mødtes og lavet første udkast til en anti-mobbe strategi, udkastet har været oppe i K-forum, hvor lærerne har haft mulighed for at kvalificerer arbejdet med denne.</p> <p>Kort gennemgang v/Peter af udvalgets udkast.</p> <p>Peter foreslår at da den ikke var sendt ud sammen med referatet, og der kan kommenteres pr. mail inden næste møde, tages op igen til næste møde.</p>
19:10 – 19:25	7	Præsentation af ny konteringspraksis, regnskabsinstruks- herunder sociale arrangementer i SB fremadrettet	<p>Den nye instruks understreger at der ikke længere giver gaver i BUF, hvilket betyder at traditionen med julegave til personalet nu er slut.</p> <p>Skolen har for at kunne overholde det budget der er lagt at udarbejde eget regnskabs ark/overblik. Der er nu udarbejdet regneark, i excel som den fagansvarlige skal anvende til deres fagindkøb. Dette bude give skolen et større indblik i hvordan skolens ressourcer anvendes.</p> <p>Der må ikke længere gives større erkendelser, men der i ligger nogle retningslinjer som vi skal følge.</p> <p>SBs julefrokost og sommerfrokost vil frem over som følge af den nye regnskabsinstruks blive holdt på skolen med catering ude fra.</p> <p>Ønske fra SB om at får mulighed for at få et lidt større indblik i hvordan skolens pengene bliver anvendt, .</p>
19:25 – 19:35	8	Opdatering på HHR	<p>Lillefløj er afleveret og 1. kl. flytter ind i morgen.</p> <p>Nat/tek er ikke helt færdig, der er stadig udfordringer med varme og udluftning.</p> <p>Gennemgangen fandt stadig mange fejl og mangler, så der arbejdes stadig på dette.</p> <p>Udearealet kan desværre ikke bliver færdigt før til sommer da efteråret har været meget vådt.</p> <p>Grundlæggende set er vi godt tilfreds i forhold til afleveringen af lillefløj.</p> <p>Vand afløb med sten og små vandhul på græsset, er lavet efter alle fore skrifter. Teknisk set er det en vandaflednings faskine som afleder vand fra bygningen. SB bekymret for de 120 cm dybe</p>



			<p>vandhul, vandet burde ikke stå men forsvinde i løbet af kort tid. PE beder teknisk afdeling om at se på om dette også er tilfældet.</p> <p>Tagspær der bliver våde, spørgsmål fra Michael. Hanne Larsen har givet svar det er ikke noget problem.</p> <p>Arbejdet på Rødkildevej har ikke noget med skolen at gøre.</p>
19:35 – 19:40	<b>9</b>	Dagsorden fastsætte i århjul revision af skole-hjem princippet	<p>Udvalg om skole/hjem princippet: Ruben, Christine, Peter og Mette (tovholder Christine)</p> <p>Punkterne kommer på årshjulet i foråret</p>
	<b>10</b>	Trafik politik	<p>To muligheder nedsætte et udvalg, eller og inviterer Søren Troels Berg og Michael betjent.</p> <p>Der er nedsat et nyt udvalg om trafik: Michael, Jens Peter, Mathias og Peter (tovholder Mathias)</p>
19:45 – 19:55	<b>11</b>	Meddelser	<ul style="list-style-type: none"><li>- Formanden ikke noget nyt</li><li>-</li><li>- Medarbejderrepræsentanter ikke noget nyt</li><li>-</li><li>- Ledelse indskrivnings statur: talet er pt. 59 fra eget grunddistrikt og 3 kbh. Model børn 8 som ønsker os som først priotet, 7 som ønsker os som 2. priotet. Forventeligt tre gode klasser.</li><li>-</li><li>- Økonomien pt. vi ligger lige på stregen kommer forhåbentligt I mål med et lille overskud.</li><li>-</li><li>- RC skal igang med et aktionslærings forløb, med inddragelse af "Barnets stemme".</li><li>-</li><li>- Skolen arbejder på at forkorteskoledagen ved at lægge FAF timerne som to lærer timer, efter uge 4.</li><li>-</li><li>- Opsigelser:<ul style="list-style-type: none"><li>- Tobias som har håndværk og design</li><li>- Mette som er skole sekretær og har været på skolen gennem mange år.</li></ul></li><li>-</li><li>- Problematiken omkring 6. Årg. har fyldt meget, Peter referrer om forløbet.</li></ul>
19:55 – 20:00	<b>12</b>	Evt.	